
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 4. juli 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1048 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Yildoz Akdogan (S). 

 

Spørgsmål nr. 1048:  

”Ministeren bedes redegøre for, om regionerne forventes at opretholde samme 

antal brugerstyrede senge, som blev oprettet i forlængelse af satspuljeaftalen for 

2013-2016. Herunder bedes ministeren redegøre for den forventede udvikling i 

antallet af brugerstyrede senge fra 2017 og frem.” 

 

Svar: 

Der henvises til svaret på SUU alm. del spm. 218 fra 21. december 2016. 
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